
TINGSTRUP SKOLE 
Referat
Dato: 21/2 2023 
Sted: Tingstrup Skole

Tidspunkt kl. 18.00-21.00

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Charlotte Borggaard Grønkjær, Hanne Søe-Christiansen, 
Michael Nørgaard, Morten Øland Frøkjær, Kurt Vad.
Lærerrepræsentanter: Morten Christensen, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Silje Bilgrav-Kristiansen, Thea Rimer Christoffersen 
Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen

Afbud: Kurt Vad og Morten Christensen.
Referent: Michael Nielsen 
Ordstyrer: Michael Nørgaard

DAGSORDEN REFERAT

1. Præsentation af skolebestyrelsesmedlem
merne. Herunder orientering om at Helle er 
udtrådt af skolebestyrelsen og at skolebesty
relse derfor leder efter et nyt medlem.
Med baggrund heri skal der udpeges en mid
lertidig næstformand.
Blomster til Helle er afleveret af formanden 
som tak for Helles mangeårige engagement

Til punktet er afsat 20 minutter

Lærke orienterer ændringer i skolebesty
relsen.
Vi mangler en kandidat til skolebestyrelsen 
efter Helle er stoppet. Vi har to interesse
rede kandidater, men mangler stadig sup
pleanter, så interesserede er velkomne til 
at henvende sig til skolens kontor eller for
manden.
Charlotte Borggaard Grønkjær udpeges 
som ny næstformand. Tillykke.

2. Punkter fra Elevrådet
Hvordan oplever eleverne de nye der er sket 
i boden

Til punktet er afsat 10 minutter

Elevrådet har drøftet to emner:
Boden: Det går rigtigt godt, de er glade for 
de nye tiltag og elevrådet oplever, at flere 
får noget at spise i pauserne.
Dorthe fortæller om de nye tiltag i boden, 
hvor der nu er personale, der tilbereder 
mad i boden.
Det fungerer godt at menukortet kommer 
ud hver uge på AULA.

Mobiltelefoner: Elevrådet vil gerne snakke 
om nye regler for brugen af mobiltelefoner. 
De oplever mange elever, der ikke respek
terer de regler, der er på nuværende tids
punkt.
De har hørt om et forsøg, der har været i 
en klasse, hvor de afleverer i timerne og 
har telefonerne i pauserne. Elevrådet øn
sker skolebestyrelsens holdning til emnet. 
Hanne nævner, at det er en del af vores ar
bejde med politikker om digitalisering.
Sigurd fortæller om lærerne oplevelse af 
betydningen af mobiltelefoner og/eller an
dre måder, eleverne kan kommunikere på.

1



Det kunne måske hjælpe på konflikter om
kring aflevering af mobiltelefoner hvis ele
verne kunne have den i frikvartererne.
Vi drøftede forskellige måder at håndtere 
mobiltelefonerne på.
Dorthe fortæller om, hvordan vi håndterer 
indleverede mobiltelefoner.
Der er ting, der taler for og imod den måde, 
vi håndterer mobiltelefonerne på i dag. 
Lærke opfordrer til, vi får gang i arbejdet 
med digitaliseringsprincippet igen. 
Skolebestyrelsen vil arbejde på ordensreg
lerne for mobiltelefoner.

Spisepause, skolen bestiller sandwich
Herunder rundvisning af det nye baderum og skolekøkken

25 min
3. Orientering fra:

Formand
a) Nyt fra BFU-mødet
b) Generalforsamling for lokalafdeling af 

Skole & Forældre, der er medsendt ori
enterende bilag

c) Orientering om ansvarsfordeling om
kring arbejdet med Sikker trafik

Skoleledelsen
d) Indskrivning
e) Orientering om personalesituationen
f) Orientering om elevcentreret læsning

Til punktet er afsat 25 minutter

Formand:
Ad a)
Lærke fortæller om BFU-mødet.
Det handlede meget om sparetiderne på 
skolerne og den kommende strukturdebat. 
Lærke opfordrer til at så mange forældre- 
valgte fra bestyrelsen som muligt deltager 
på det kommende BFU-fællesmøde om sko
lestrukturen.

Ad b)
Der er stiftende generalforsamling for lokal
afdeling af Skole & Forældre for Thy og Han 
næs, torsdag den 23.2 klokken. 19.00- 
21.00 på Sjørring Skole. Lærke opfordrer til 
at deltage. Dagsordenen er sendt ud.
Den nye lokalafdeling er nævnt i den nye 
udgave af "Skolebørn".

Ad c) Hanne overtager dialogen med forvalt 
ningen omkring "sikker trafik".
Hanne fortæller om, at der er planer om at 
lave "Den Grønne Løber". Ideen er, at det 
skal binde byen sammen. Hanne er ad hoc 
med i arbejdsgruppen.

Skoleleder:
Ad d)
Der er 39 indskrevet i vores kommende 0. 
klasse.
4 har valgt anden folkeskole
4 har valgt fri-eller privat skole
Der er 9 fra andre skoledistrikter der er ind
skrevet hos os.
Der er 1 som venter og der måske 2 ud af 
de 39 der også kommer til at vente.

Ad e.
Vi har pr 1. februar sagt farvel til en lærer 
og en pædagog.
Timerne er dækket ind uden nye ansættel
ser.
Ad f. Vi arbejder i ledelsen med elevcentret 
læsning. Det betyder, at vi i ledelsen har
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særlig fokus på elevernes indsigt i egen læ
seudvikling. Vi kommer til at gå i tættere di
alog med dansklærere på ulige årgange.

4. Din Skole
Evaluering af fællesmødet med lærere og pæ
dagoger og orientering fra arbejdsgruppen
Til punktet er afsat 20 minutter

Sigurd orienterer om arbejdet med "Din 
Skole".

Lyst:
På Tingstrup Skole får du lyst til at være fordi:
Vi tager afsæt i en anerkendende tilgang. Derfor 
oplever du:

At vi tager godt imod dig
At vi er nysgerrige på, hvem du er
At vi ser det hele menneske
At vi lytter og inddrager dig
At vi sammen overvinder det, der er 
svært

Læring:
På Tingstrup Skole bliver du så dygtig, som du 
kan, fordi:

Du møder et personale med høj faglig
hed
Du møder et personale, der har høje for
ventninger til dig og til sig selv
Du møder et personale, der taler med dig 
om din faglige og sociale udvikling
Du møder et personale, der har varieret 
undervisning
Du møder et personale, der forudsætter 
et tillidsfuldt skole/hjem-samarbejde

Fællesskab:
På Tingstrup Skole bygger vi på de stærke fælles
skaber ved:

At vi møder hinanden i leg og læring.
At vi møder hinanden med tillid, ordent
lighed og ansvarlighed.
At vi møder hinanden på tværs af klasser, 
årgange og afdelinger.
At vi møder hinandens bidrag og delta
gelse med åbenhed
At vi møder hinanden høfligt og hensyns
fuldt.

Udsvn:
På Tingstrup Skole inviterer vi verden ind og ræk
ker ud imod verden, ved:

At vi prioriterer dannelse
At vi prioriterer en skabende og kreativ 
tilgang til læring.
At vi prioriterer at komme ud fra klasse
værelset og ud i verden

Målet med arbejdet er, at det bliver synligt for for
ældre, hvad vi er for en skole.
Det skal også bruges som afsæt til revidering af 
vores værdiregelsæt.

Det var en god aften, hvor skolebestyrelsen sat 
pris på at møde lærerne.
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Der opfordres til at tænke de 17 verdensmål med 
i ”Din Skole”

5. Nedsættelse af undervisningstimetal
Drøftelse og beslutning.

Ansøgning om nedsættelse af undervisnings
timetal. Bilag medsendt.

TU punktet er afsat 10 minutter

Skolebestyrelsen bakker op om ansøgning 
af reduktion af skoledagens længde.

6. Skoleårets planlægning herunder også 
forflyttelsesaftalen, orientering
Til punktet er afsat 15 minutter

Dorthe om, hvordan vi arbejder med skole
årets planlægning og forflyttelsesaftalen.

7. Sparekatalog
Hvordan sparer vi uden det går ud over kvali
teten i undervisningen og trivslen blandt ele
ver og personale.
Hvilke muligheder har vi?
Bilag er medsendt

TU punktet er afsat 40 minutter

Dorthe gennemgår og orienterer om spare- 
kataloget.
Skolebestyrelsen vil prioritere en levende 
skole, hvor vi har råd til at eleverne kan få 
oplevelser og ture. Det er vigtigt med ud
syn.
Skolens økonomi generelt blev drøftet.

8. Eventuelt og evaluering
Til punktet er afsat 5 minutter

Punktet blev ikke behandlet, da tiden var 
gået, da vi kom til det punkt.

9. Ønsker til punkter på kommende møder:

Til punktet er afsat 5 minutter

Skolebestyrelsen vil arbejde på ordensreg
lerne for mobiltelefoner.
Lærere og elever opfordres til at drøfte or
densregler for mobiltelefoner inden det be
handles til et skolebestyrelsesmøde.
Sigurd vil lave et forsøg med mobiltelefoner 
i samarbejde med elevrådet i overbygnin
gen.
Der blev ikke drøftet yderligere punkter, da 
punktet ikke blev færdigbehandlet inden for 
den afsatte tidsramme til skolebestyrelses
mødet.

10. Underskrift
Underskrift af dette referat og referatet fra 
mødet i november.
Til punktet er afsat 5 minutter

(føMj [[Ufhti
L ^rke Kloster, formand

(kTp+\l(c/5tM,
iiqur^Emll Larsen

forthe-lwm, skoreleder

Kurt Vad

Michael Nielsen, viceskolelede
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